
 
 

Protokoll fra styremøte i  
Raseklubb for dansk/svensk Gårdshund 

6. desember 2015 
 

Tid: kl. 15.00  
Tilstede: Bjørg Henriksen, Anne G. Ulekleiv, Kjersti Kristiansen, Marit H. Autrey, Camilla 
B. Horvei og Kari Andresen (sistnevnte fra Sunnhetsrådet) 
Forfall: Thomas Moe Kristiansen 
Sted: Stømgutua, 2150 Årnes (hos Bjørg) 
 
 
Dagsorden: 
Sak: 43/15: Godkjenning av protokoll fra styremøtet den 22. august 2015.  
Sak: 44/15: Informasjon/innkommen post 
Sak: 45/15: Oppdrettermøte på Hamar, evaluering 
Sak: 46/15: Oppdrettermøte/seminar på Hunderfossen, april 2016 
Sak: 47/15: European Dog Show, evaluering 
Sak  48/15: Dommer, rasetreff 2017 
Sak  49/15: Gårdshunden 4/15 
Sak  50/15:    Innkommet forslag: Premiering av beste lydighet-, rallylydighet- og  
  agilityhund. 
Sak  51/15: Årsmøtet 2016 
Sak: 52/15:  Medlemsstatus 
Sak: 53/15:  Økonomisk status  
Sak  54/15: Aktiviteter vinter/vår 2015/2016 
Sak: 55/15: Eventuelt   
 
 
Sak: 43/15: Godkjenning av protokoll fra styremøtet den 22. august 2015.  
  Det fremkom ingen merknader til protokollen 
 
 
Sak: 44/15: Informasjon/innkommen post 
  Posten ble ikke tatt opp pga. forfall   
 
 
Sak: 45/15: Oppdrettermøte på Hamar, evaluering 
  Det var noe misnøye ang. møtelokale og fasiliteter. Men det ble påpekt at 
klager må rettes ryddig og umiddelbart til utleier, ikke etter forfall. Ellers var det 
generelt et vellykket møte. Det ble diskutert om oppdrettermøtet bør være én gang per 
år, gjerne i sammenheng med større arrangementer som Dogs4All eller NKK Drammen. 
Sunnhetsrådet diskuterer dette videre internt. 
 
Sunnhetsrådet fremmet forslag om å øke antall valper per hannhund til 35 stk.  
 
Vedtak:  



Maks antall avkom etter hannhunder skal ikke overskride 35 valper. Kull etter 
hannhunder som har overskredet 35 avkom, vil ikke bli formidlet gjennom 
raseklubbens valpeformidling 
 
Sak: 46/15: Oppdrettermøte/seminar på Hunderfossen, april 2016 
  Budsjett satt til 50.000,-. Dette omfatter ca. 50 påmeldte, og inkluderer 
foredragsholdere samt møtepakke  på søndag. Det utarbeides et skriv som legges ut på 
klubbens hjemmeside. 
 
Sak: 47/15: European Dog Show, evaluering 
  Standen var betydelig mindre besøkt enn på Dogs4All i fjor, men den var 
fint gjennomført. Salg av artikler var ikke omfattende. Til Dogs4All 2016 ønsker styret å 
forespørre Nina Garnaas om bistand til design av standen, som en slags «prosjektleder», 
da jobben hun gjorde ifb. European Dog Show var fremragende. Neste år bør vi ha med 
flere hunder. Samtidig ønsker RDSG å stille på raseparaden.  
 
Sak  48/15: Dommer, rasetreff 2017 
  Sunnhetsrådet foreslår Lillian Christensen fra Danmark. Hun blir 
forespurt.  
 
Sak  49/15: Gårdshunden 4/15 
  Ikke tatt opp pga. forfall 
 
Sak  50/15:    Innkommet forslag: Premiering av beste lydighet-, rallylydighet- og  
  agilityhund. 
  Styret bifaller dette og ønsker å forespørre aktuelle kandidater 
Sak  51/15: Årsmøtet 2016 
  Forslag: 13. mars på Mortens kro. 
 
Sak: 52/15:  Medlemsstatus 
  Ikke tatt opp pga. forfall 
 
Sak: 53/15:  Økonomisk status  
  Ikke tatt opp pga. forfall 
 
Sak  54/15: Aktiviteter vinter/vår 2015/2016 
  Ikke tatt opp pga. forfall 
 
Sak: 55/15: Eventuelt 
  Det foreslås at RDSG støtter Norske servicehunder. Firmamedlemsskap 
vedtatt. 
  Marit er i dialog med aktuelle firmaer ang. høytalerutstyr. 
 
Møtet ble hevet 18:15. 
 

  
 
Bjørg Henriksen/s/   Kjersti Kristiansen/s/ 
Leder     Styremedlem 



 
 
 
 
 
 
Marit H. Autrey/s/   Anne G. Ulekleiv 
Styremedlem    Nestleder 
 


